
Concentraci� a Roses contra els venedors Ôtop manta'

Els comerciants de Santa Margarida denuncien el greuge que els crea la venda ilálegal i

volen la pres�ncia cont�nua de dispositius policials

La convocat�ria no tenia el supor t de tot el sector

Una cinquantena de persones es van concentrar ahir a Roses per manifestar el seu rebuig a la presenci� Ðcom

cada estiuÐ de venedors ilálegals al passeig de Santa Margarida. La convocat�ria l'havia feta l'associaci� de

comerciants de la marina, amb el lema ÒS-Top Manta, prou Top Manta al passeig de Sant MargaridaÓ. Els

arguments, que recollien els car tells de la convocat�ria, s�n que el top manta Òfa una compet�ncia deslleial als

comerciants, embruta la vista al mar d'una de les millors badies del m�n i el passeig �s per passejar i no �s un

centre comercialÓ.

Pel que fa a les reivindicacions, els convocants reclamen una pres�ncia policial continuada, considerant que no

n'hi ha prou amb les accions espor�diques que s'han anat fent. Els concentrats van fer un cur t recorregut per

reclamar m�s policia i al�ant pancar tes reivindicatives, caminant per un passeig inhabitualment buit de venedors

top manta: abans que comenc�s la manifestaci� un for t dispositiu policial havia fet fugir els venedors ilálegals.

Ricardo Moraes, president de l'entitat convocant, va concloure l'acte reclamant que volen Òun passeig netÓ i m�s

policies, i q�estionant que des de l'Ajuntament no s'havia fet prou.

Sense unanimitatTot i que Moraes considerada que la convocat�ria havia servit per expressar p�blicament la

indignaci� dels comerciants, l'acte no havia rebut l'aval de tot el sector comercial de Roses (vegeu la pe�a). A

difer�ncia de la manifestaci� que es va organitzar ara fa dos anys (que havia rebut el supor t de totes les

associacions de comerciants, del govern i de l'oposici� de Roses, a m�s d'altres alcaldes i f ins i tot del director

d'interior a Girona), la concentraci� d'ahir nom�s va reunir una par t dels comerciants de la marina de Santa

Margarida. Tamb� s'hi van afegir, per�, els representants de l'oposici� municipal del PSC (Olga Cimarro va

encap�alar un moment la manifestaci�) i alguns dels regidors no adscrits, com ara Carles Ferrer i Paqui

Guijarro.Falta de mitjansÒAra fa dos anys era molt diferent, perqu� vam sor tir al carrer per demanar un canvi de

llei, que �s l'�nica manera de resoldre realment aquest problemaÓ, deia ahir a la tarda Montse Mindan,

l'alcaldessa, per explicar que el govern municipal de Roses no donava supor t a la mobilitzaci� d'ahir i no hi

par ticiparia. Tot i assegurar que entenia el malestar dels convocants, Mindan ja avan�ava que no els podr� donar

satisfacci� en el sentit de garantir la pres�ncia di�ria d'un dispositiu policial al passeig, per falta de recursos.

Amb tot, l'alcaldessa defensava que aquest any s'han dedicat m�s recursos a la lluita contra el top manta, els

agents han fet hores suplement�ries, i al juliol s'ha redu�t el nombre de venedors ilálegals. ÒM'hauria agradat que

abans de manifestar-se ens haguessin deixat el temps d'actuar a l'agost i de valorar aquestes actuacionsÓ, deia

Mindan.

La manifestaci� d'ahir es va dissoldre sense m�s incidents, amb uns par ticipants conven�uts que els top manta

tornarien quan la policia gir�s l'esquena. Ricardo Moraes no descar tava que es convoquin m�s mobilitzacions

aquest estiu.
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